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1. Zorgverlof

Door enkele leden is gewezen op de motie over het zorgverlof, die
onlangs bij de begrotingsbehandeling van Sociale Zaken met kamerbrede
steun is aangenomen.

Ik onderschrijf het belang van het laten verrichten van zo'n verken–
nende studie naar mogelijkheden en belemmeringen in rechtspositionele
en financiële sfeer van een zorgverlof. Wel wil ik hierbij, evenals dhr. van
Otterloo, met klem wijzen op de belangrijke rol van de CAO-partijen bij
het mogelijk maken van een dergelijke regeling.

Aangezien dit een proces is, waar nog wel enige tijd mee gemoeid is,
wil ik daarnaast nog kijken naar het optimaliseren van de bestaande
ondersteuningsmogelijkheden voor mantelzorg en vrijwilligersactiviteiten.

In de subsidieregeling intensieve thuiszorg van de Ziekenfondsraad zit
een vergoedingsregeling voor de onkosten, verbonden aan dergelijke
activiteiten. Ik neem mij voor op korte termijn aan de Ziekenfondsraad te
verzoeken na te gaan of de bestaande mogelijkheden van deze subsidie–
regeling wel voldoende benut worden.

Verder denk ik aan het lopende experiment met het cliëntgebonden
budget in de thuis– en gehandicaptenzorg en de ervaringen in de
ouderensector. Uit de medio 1993 te verwachten rapportage komen
wellicht ook signalen naar voren over de ondersteuningsmogelijkheden
binnen dit budget voor de inzet van partners bij de verzorging in de
thuissituatie.

2. Studenten in de WTZ

Mevrouw Kamp en de heer De Jong vroegen ook aandacht voor de
studenten in de WTZ.

Allereerst iets over de maximumpremies voor studenten. Voor de
jaarlijkse aanpassing van deze premies geldt een andere systematiek dan
voor de overige WTZ-polissen. Deze systematiek is vastgelegd in de
regelgeving betreffende de studentenverzekering. Er geldt een
normbedrag voor het totaal aan WTZ-premie, wettelijke bijdragen en
nominale premie AWBZ. Dit normbedrag wordt geïndexeerd. Het
normbedrag is gelijk voor studenten jonger en ouder dan 20 jaar. De
verschuldigde wettelijke bijdragen (WTZ en MOOZ) verschillen echter.
Personen jonger dan 20 jaar betalen 50% van de WTZ– en
MOOZ-bijdragen, personen tussen 20 en 64 jaar 100%. Daardoor
resteert binnen het normbedrag voor studenten jonger dan 20 jaar een
hoger bedrag voor WTZ-premie dan voor studenten van 20 jaar en ouder.
Dit is de reden van het verschil in maximumpremies voor deze twee
leeftijdscategorieën.

De heer De Jong heeft gepleit voor kostendekkende studentenpremies.
In reactie daarop wijs ik er op dat de studentenpremies op dit moment
weliswaar niet geheel kostendekkend zijn maar, voorzover tot nu toe valt
te overzien, toch ook weer niet zo laag zijn vastgesteld dat zich ernstige
afwijkingen openbaren tussen de premie-schade-verhouding waarvan bij
de invoering van de studentenverzekering is uitgegaan en de werke–
lijkheid. Er zij aan herinnerd dat de Kamer - met uitzondering van de
VVD, dat geef ik mevrouw Kamp toe - destijds akkoord is gegaan met
een beperkte overschade in de WTZ van de groep studenten als geheel.
Zoals is aangegeven in de WTZ-notitie van 30 november, zal het Kabinet
alert zijn op ontwikkelingen die afwijken van het tot nu toe bestaande
beeld. Als daarvoor alsnog reden ontstaat zal het Kabinet het vraagstuk
van de kostendekkendheid van de studentenpremies opnieuw
overwegen.

Het Kabinet acht het niet voor de hand liggend om de suggestie van
mevrouw Kamp, om de studenten maar weer uit de WT7 te halen, op te
volgen.
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3. Administratiekosten

De heer De Jong wees nog op de zijns inziens hoge administratiekos–
tenvergoeding per student. Ik ga er van uit dat een evaluatie van het
huidige bedrag van f 132 per jaar zal zijn opgenomen in de resultaten
van het externe accountantsonderzoek dat de SUO-WTZ heeft toegezegd
te laten uitvoeren naar de hoogte van de administratiekostenvergoeding
in het algemeen. De administratiekosten voor studentenpolissen zijn aan
de ene kant natuurlijk relatief hoog door het grote aantal polis– en adres–
mutaties. Aan de andere kant hebben studenten relatief weinig schade.
Ik wacht de resultaten van het onderzoek zelf met belangstelling af.

4. Tarieven huisartsenhulp

Naar aanleiding van vragen van Uw kant op dit punt zend ik U hierbij
een afschrift van de brief van het COTG aan de LHV'.

1 Ter inzage gelegd bij de afdeling Parle–
mentaire Documentatie
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